
Van: Mariska van de Laar <?????@????> 
Verzonden: maandag 11 oktober 2021 21:41
Aan: Box_Griffie <griffie@Buren.nl>
Onderwerp: Opmerkingen raadsvoorstel
 
Geachte, 
 
Ik wil bij deze reageren op het raadsvoorstel. Ik begrijp dat er een begrotingstekort is, maar ik vind 
dat de bezuinigingen niet altijd op de juiste manier worden toegepast. Hieronder wat opmerkingen:

-        Er wordt verminderd op het onderhoud van de openbare verlichting. Als bewoner wil ik me 
graag veilig voelen op straat. Ook als ik rond het nachtelijke uur nog even mijn hond een plas 
laat doen. Dat lukt niet wanneer de straatverlichting rond middennacht uit gaat, zoals bij een 
van de lantaarnpalen bij ons in het dorp. De straat tegenover mij met aan het einde de 
lantaarn die ’s nachts uit gaat, is een donker gat. En worden wij als bewoners niet juist 
opgeroepen om licht te voeren rond je huis om het risico op woninginbraak te verlagen? 

-        Afschaffen van de hondenpoepzakjes – waren deze er dan? In Beusichem hangt een 
dispenser bij de Coop, maar heb er nooit zakjes in gezien. 

-        De jeugdwet en wmo – ik hoop dat hier nooit, maar dan ook nooit op bezuinigd wordt. De 
wachtlijsten voor jeugdhulp zijn soms schrijnend.  

-        Vertraging afbouw hondenbelasting – why? En dan ook nog de poepzakjes afschaffen. Waar 
betalen we in vredesnaam hondenbelasting voor. 

-        Groen – dat wordt niet genoemd. Maar ik vind het schandalig hoe er dit jaar met het groen is 
omgegaan. Ik woon tegenover een weiland met groenstrook die namens de gemeente wordt 
onderhouden. Het gras stond, ik overdrijf niet, op een gegeven moment anderhalve meter 
hoog. Het zag er niet uit. Dat er de helft in aantal minder wordt gemaaid, prima! Maar 
gewoon een paar maanden niet komen, vind ik niet ok. En de leilinden in Beusichem. Ik 
begreep van AVRI dat deze pas in november/december geschoren gaan worden. Waarom? Er 
zit honingdouw/douwrot in. Mijn auto is na 1 dag weer zo zwart als de nacht en wat dacht u 
van de witte gevel. Als de wind ongunstig staat, regent het zwarte plakdruppels tegen de 
gevel. Het grind onder de bomen is zwart. En straks valt het blad eraf, op het grind. Dat kun 
je niet vegen. Het wordt een grote bende. Ik vind dat AVRI beter haar werk moet doen. Als 
de mensen van de AVRI hier de leilinden aan het scheren zijn, dan zitten ze om de haverklap 
te pauzeren in de wagen of staan ze een sigaretje te roken. Ze zijn naar mijn inzicht helemaal 
niet productief. Dat kost pas geld!! Ik zou daar ook wat aan doen. AVRI kost de gemeente 
heeel veel geld. Ik vind het ook een rare constructie. Eigenlijk zou er om de 5 jaar aanbesteed 
moeten worden ipv dat een partij van samenwerkende gemeentes jaren kan aanmodderen 
met gemeenschapsgeld. 

 
Succes met de raadsvergadering! 
 
Vriendelijke groet,
Mariska van de Laar

****************************************************************************** 
Elke e-mail die de gemeente Buren ontvangt wordt vertrouwelijk behandeld. Het is echter niet 
helemaal uit te sluiten dat een e-mail door derden ingezien wordt. De gemeente Buren kan in geen 
enkel geval hiervoor aansprakelijk worden gesteld. Informatie over de gebruiksvoorwaarden die van 
toepassing zijn op het e-mailverkeer van en met de gemeente Buren vindt u op onze website. De 
gemeente Buren zet zich in voor een schonere wereld en een leefbaar klimaat. Wij vragen u dan ook 
aan het milieu te denken, voordat u besluit deze e-mail te printen. 
*****************************************************************************
Vanwege de coronacrisis zijn onze openingstijden aangepast. Op onze website leest u, wanneer en 
waarvoor u in het gemeentehuis terecht kan. En wanneer we telefonisch bereikbaar zijn. Daarnaast 

mailto:griffie@buren.nl


vindt u op onze website informatie over de landelijke maatregelen en de gevolgen daarvan voor onder 
meer ondernemers. Kijk op www.buren.nl 
*****************************************************************************
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